

MyHomeGuard

我的家居保險

CHUBB®

Declaration Form
補充資料申報表格

Additional Valuables 額外貴重物品

Please submit this form to AgentHome.HK@chubb.com within 30 days from the Policy Commencement Date to ensure your “Additional Valuables” are well protected. Should you have any queries, please feel free to contact us at +852 3191 6656.

請於保單的生效日期起計 30 日內提交申報表格到 AgentHome.HK@chubb.com 以確保您的「額外貴重物品」得到保障。如有查詢，請致電我們 +852 3191 6656。

Please tick the appropriate box(es) 於適當之空格內加上

A. Policy Information 保單資料

Policy No. 保單號碼	
Policy Commencement Date 生效日期 (DD/MM/YY) (日/月/年)	
Policyholder 保單持有人	

B. Declaration Item(s) 申報物品

Declare Item(s) 申報物品	Quantity 數量	Total Sum Insured (HK\$) 總投保額 (港幣)
<input type="checkbox"/> Watches 手錶		
<input type="checkbox"/> Camera 相機		
<input type="checkbox"/> Jewellery 珠寶手飾		
<input type="checkbox"/> Handbags 手袋		
<input type="checkbox"/> Wallets 銀包		
<input type="checkbox"/> Fur 皮草		
<input type="checkbox"/> Lether jackets 皮褸		

MyHomeGuard Declaration Form. Hong Kong SAR. Published 06/2023.

©2023 Chubb. Coverages underwritten by one or more subsidiary companies. Not all coverages available in all jurisdictions. Chubb® and its respective logos, and Chubb.Insured.™ are protected trademarks of Chubb.

我的家居保險補充資料申報表格。香港特別行政區。06/2023 編印。

©2023 安達。保障由一間或多間附屬公司所承保。並非所有保障可於所有司法管轄區提供。Chubb®及其相關標誌，以及 Chubb. Insured.™ 乃安達的保護註冊商標。

C. Details of Declare Item(s) 申報物品資料

	Brand and Model 品牌及型號	Serial No. 產品編號	Purchase Value (HK\$) 購買金額 (港幣)	Sum Insured* (HK\$) 投保額* (港幣)
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
9				
10				

* Maximum sum insured per item/set is HK\$50,000

* 每件/每套的最高投保額為港幣 50,000 元

Declaration 聲明

I /We, the Policyholder, hereby supplement the information to the application for the above insurance policy made to your Company in the following particulars: there supplements and declarations are to be taken and considered as a part of the said application; both the said application and these supplements are to be taken as a whole and considered as the basis of the contract ; and hereby declare that all the answers and statements contained in the said application are full, complete and true.

本人/吾等，即保單持有人，在此呈交以上的資料與貴司作為投保申請之補充資料。此補充資料申報表格及聲明將會成為上述申請的一部份。而此補充資料申報表格及聲明將會作為發出保單的依據及成為保單的一部份。本人/吾等聲明所有資料及答案均為事實之全部並確實無訛。

Policyholder Signature 保單持有人簽署:

Policyholder Name 保單持有人:

Date Signed 簽署日期: